
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 31. januar 2024 

Tidspunkt  17.30-20.30 

Sted Konferencelokalet v. kontorgangen 

Deltagere SB og ledelse: Kristina, Morten, Mille, Birger, Mathilde, Malak, Aus, Annika, Fatma, Rene og Maja 
 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til 

referat 

17.30-17.35 Godkendelse af dagsorden og 
referat 

 Kirstine 
 

Referatet og dagsorden er 
godkendt. 
 
Da der er mange afbud, så 
korter vi mødet ned.  
Punktet med princip for 
skærmbrug tages ud.  
Punktet i sig selv kan fylde 
et helt møde.  
Forslag om, at vi kunne 
komme med input inden 
mødet, så man kender 
hinandens holdninger 
inden mødet.  
 

17.35-17.45 
 

Nyt fra Elevrådet  Kristina Elevrådet har besluttet, at 
de vil have en elevdrevet 
kantine.  
Den starter efter ferien.  

17.45-18.30 Princip for skærmbrug:  
 

1) Bordet rundt:  
Hvilke tanker satte ’lektien’ i 
gang hos jer? 
 

At bestyrelsen, 
forældrerepræsentanterne, 
har en samstemt forståelse 
og tilgang til skærmbrug i 
skolen. 
 

Kirstine 
 
Alle har gennemgået 
lektien, som Kirstine har 
udsendt. Denne danner 
baggrund for drøftelsen.  

Udgår 



2) Mødet på midten:  
Alle skriver de tre vigtigste 
pointer ned i forhold til 
skærmbrug i skolen.  
 

3) Bestyrelsen finder et fælles 
afsæt. 

Ved mødet i februar 
måned inddrages lærernes 
perspektiv på generelt 
skærmbrug.  
 
 

 

18.30-19.00 
 

Spisning  
 

  

19.00-19.15 Orientering om 
klassedannelsesprincip 

 Maja og arbejdsgruppen Udskydes til næste møde. 

19.15 –20.00 BTU – Bruger-tilfredsheds-
undersøgelse 

Overordnet analyse af 
undersøgelsen fremlægges. 
René fortæller kort om 
hvad vi er optagede af i det 
gode skole-hjem-
samarbejde.  

Pointer drøftes og der 
aftales en proces for 
opfølgning på BTU’en og 
det gode skole-hjem-
samarbejdet.  

Kristina og René Kristina præsenterede 
analysen af BTU’en. 
Der er flere forældre, der 
har svaret denne gang.  
 
Vi har fået flere åbne 
kommentarer. Det er 
positivt med en stemme, 
trods om det er positive, 
negative eller neutrale 
kommentarer.  
 
Hvilke overvejelser gør I jer 
på baggrund af det 
fremlagte materiale? 
 
- Vi skal i kontakt med de 
25 henvendelser, som har 
lagt en mailadresse.  
 
Hvordan skal vi arbejde 
med de 5 områder og 
hvem ønsker vi at 
inddrage? 
 
- Kunne vi invitere til et 
åbent møde, hvor der 



kunne være åben dialog? 
Dialogmøde med forældre, 
ledelse, skolebestyrelse. 

-Kunne skolecenterchefen 
ringe til nogle stykker? 
 
- Hvad forventer 
forældrene af skolen og 
omvendt? 
 
-Kan nogle af forældrene 
sendes mod en 
borgerrådgiver? 
 
Hvad bliver vores opgave 
som bestyrelse? 
 
- Et princip om det 
forpligtende 
forældresamarbejde samt 
kommunikation mellem 
hjem og skole.  
 
- Forældrerepræsentanter 
og elever med til 
forældremøder på 
fødeskolerne.  
 
- 8. årgangsforældre, 
hvordan arbejder vi med 
utilfredsheden: 
Indkalde til forældrene til 
møde. 
Skal vi lave en ny BTU i 
foråret? 
En ide kunne være at lave 
små hyppige målinger, som 



der kan arbejdes på.  
Kunne elevrådet spørge 
om forældrenes 
tilfredshed? Gør det noget 
andet? 
 
René introducerede det 
arbejde, som er lavet i 
arbejdsgruppen om 
skole/hjem-samarbejdet.  
 
Princip for det forpligtende 
forældresamarbejde blev 
drøftet. Bestyrelsen lagde 
sig ikke fast på, om det er 
noget, som der skal 
arbejdes med.  
 
Forældrebank er en god 
ide. Det kan både bruges til 
U&J samt til at få 
forældrene tættere på 
skolen.  
Formålet skal defineres.  
Skolebestyrelsen tilslutter 
sig ideen.  
 
Vi skal kigge på 
vikardækningen i 
skolebestyrelsen.  
Bestyrelsen ønsker en 
ramme for, hvad der 
skal/kan drøftes.  
 
Ide med billede af 
vikarene, når de bliver 
ansat.  
 



Konkurrence af, hvilken 
klasse der tager bedst imod 
vikarerne.  
 
Hvad kan man forvente af 
en vikar? 
 
BTU’en kan løftes på de 
første forældremøde.  

20.00-20.10 Forældrebetaling til lejrskole  Kristina  

20.10-20-25 Orienteringspunkter:  
 
Tilbagemelding på 
antimobbestrategi 
 
Åbent hus – er vi klar?  
 
Opsamling på Skoleforum den 9. 
januar. 

  
 
Kirstine 
 
 
Kristina  
 
Kirstine 

 
 
DCUM har været inde over. 
Alt er som det skal være. 
 
Åbent hus gik godt. Der var 
en generelt en god 
stemning og dog kunne vi 
godt have tænkt os, at der 
var flere fremmødte. 
FB er god kanal, at få en 
god historie på. Ift FB. Lav 
det som begivenheder i 
stedet for et opslag. Der er 
godt at skolen er så synlig 
ude på de afgivne skoler. 
Måske skulle man allerede 
komme til 
forældremøderne i 5 
klasse. Måske skulle skolen 
også have en 
instagramprofil, som man 
også kunne fange de unge 
menneskers 
opmærksomhed. 

20.25-20.30 Punkter til næste møde og evt.  Princip om skærmbrug – 
lærernes perspektiv.  
 

Kirstine  Udskydes til næste møde. 



Input til 
kontaktforældremøde i 
marts 
 
Princip om kontakt mellem 
skole og hjem, herunder 
meddelelsesbogen.  René 
inviteres med.  

 

 

 


